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aktuality

Obcházíte řádný proces a jen tak zabijete lékový záznam, vynadali ministerstvu za pozměňovák
k emergentnímu systému poslanci

vloženo: 10.12.2018, 18.40

Ministerstvo zdravotnictví v poslední době poměrně často slýchá od poslanců zdravotního výboru (i dalších)
chválu za to, že komunikuje a své záměry náležitě projednává se stakeholdery. Přesný opak ale teď...

Spory o miliardy pro zdravotnictví

vloženo: 9.12.2018, 10.55

Michal KUBAL, moderátor -------------------- Dobrý večer. Bronzová neděle a události, které přinesla. Vítá vás
Michal Kubal. Spor uvnitř vlády o miliardy do zdravotnictví. Ministr Adam Vojtěch se pře se šéfkou...

„Povedlo se a příspěvek na péči o těžce postižené se konečně zvýší,“ říká Vít Kaňkovský /KDU-
ČSL/

vloženo: 7.12.2018, 18.12

tisková zpráva Příspěvek na domácí péči o lidi s nejtěžším čtvrtém stupni postižením se zvýší o 6 tisíc korun
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a na péči ve třetím stupni o 4 tisíce korun, na dnešním...

Příspěvky na péči pro postižené se zvýší, rozhodla Sněmovna

vloženo: 7.12.2018, 18.07

Příspěvek na domácí péči o postižené lidi se zvýší. Sněmovna v pátek v rámci novely zákona o sociálních
službách kývla na to, že příspěvek vzroste lidem ve čtvrtém a třetím stupni postižení.

Rozšíření nároku na pomůcky pro postižené? Novela prošla v prvním kole

vloženo: 6.12.2018, 22.06

Okruh zdravotně postižených lidí, kteří mají nárok na dotaci na takzvané zvláštní pomůcky, se možná rozšíří.
Sněmovna v dnešním úvodním kole podpořila poslaneckou novelu, jež by také zvýšila příspěvek na...
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KDU-ČSL prosadila, aby se rozšířil okruh zdravotně postižených s nárokem na příspěvek na
kompenzační pomůcky

vloženo: 6.12.2018, 21.28

Podle KDU-ČSL v současné době mnoho zdravotně postižených nedosáhne na příspěvek na nákladnější
kompenzační pomůcky, který by jim mohl zásadně zlepšit životní situaci. Důvodem je nastavení zákona o
poskytování dávek...

Sociální služby jsou kriticky podfinancované, KDU-ČSL navrhuje přidat zaměstnancům a
investovat do zařízení

vloženo: 4.12.2018, 18.15

tisková zpráva KDU-ČSL navrhuje přidat v rámci rozpočtové kapitoly ministerstva práce a sociálních věcí 800
milionů korun na provoz kriticky podfinancovaných sociálních služeb. „Pokud se finance v sociálních
službách nenavýší, zaměstnanci budou...
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Žďárská charita prezentuje svoji činnost a služby v prostorách Poslanecké sněmovny

vloženo: 3.12.2018, 23.25

Žďárská charita představí svá pracoviště a poskytované služby v Poslanecké sněmovně

vloženo: 29.11.2018, 14.16

Praha – Oblastní charita Žďár nad Sázavou v letošním roce slaví čtvrtstoletí svého působení ve Žďáře nad
Sázavou a okolních městech a obcích. Svá jednotlivá pracoviště a poskytované služby představí také ve...
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Sociální výbor chce změny v rozpočtu MPSV za 410 milionů korun

vloženo: 9.11.2018, 09.04

Sněmovní sociální výbor doporučil přesuny peněz v návrhu rozpočtové kapitoly ministerstva práce a
sociálních věcí (MPSV) pro příští rok v objemu 410 milionů korun. Celkem jeho členové žádali změny
zhruba...

Část politiků jde místo Hradu na Václavák

vloženo: 27.10.2018, 22.40

PRAHA - V neděli, symbolicky v 19.18, začne na pražském Václavském náměstí program, který pořádá Milion
chvilek pro demokracii. Organizátoři nechtějí, aby byla akce vnímaná jako demonstrace nebo politický
protest....

Návrh na zrušení karence má ve Sněmovně šanci na schválení

vloženo: 25.10.2018, 23.55
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Návrh na obnovu proplácení prvních tří dnů nemoci zaměstnancům má ve Sněmovně šanci na schválení, byť
se někteří poslanci ANO staví k předloze ČSSD záporně. Vyplývá to z dnešního hlasování...

Interpelace ve věci mediální výstupy ministerstva zdravotnictví

vloženo: 25.10.2018, 19.55

Poslanecká sněmovna 25.10.2018 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: mediální výstupy ministerstva zdravotnictví.

Jihlavský poslanecký den

vloženo: 17.10.2018, 22.30

Středeční poslanecký den začal návštěvou Dopravního podniku města Jihlavy, kde jsem s vedením DPMJ
diskutoval plánovaný projekt Veřejná doprava Vysočiny, kterou připravuje Kraj. Překvapilo mne, že se
zástupci městské dopravy krajského...
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Rodičovská by se mohla zvýšit o 40 tisíc. Pro všechny s dětmi do čtyř let

vloženo: 14.10.2018, 12.05

Ze současných 220 tisíc na 260 tisíc a později až na 300 tisíc korun. O tolik by se mohl zvýšit takzvaný
rodičovský příspěvek, na který má od státu nárok matka...


